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Beszélgetés Fülöp Éva 

könyvtárosnővel.  
 

 

•Mi a kedvenc könyve, ki a kedvenc költője, írója? 

Sok kedvenc van… de úgy általában szeretem a 

nehezebben „átrágható” mélylélektani 

olvasmányokat, mint a Vesztőhely, A versenyló 

halála Csingiz Ajtmatovtól vagy A legyek urát 

William Goldingtól. Kedvenc a klasszikus Jane 

Austen: Büszkeség és balítélet és Beecher – Stowe: 

Tamás bátyja kunyhója, Szabó Magda: Abigélje, 

vagy Az ajtó, MitchAlboom: Keddi beszélgetések 

életről és halálról, Robert Fulghum: Már az 

óvodában megtanultam mindent, amit tudni 

érdemes. Jó krimiket és romantikus könyveket is 

örömmel olvasok, és nagy kedvencem Rejtő Jenő. 

Költők közül Ady Endrét és Arany Jánost 

emelném ki. 

 

• Miért választotta ezt a foglalkozást? 

Sok mesén nőttem fel, vonzott az irodalom, a 

könyvek világa. Akkor még nem sejtettem, hogy a 

könyvtárban nem az olvasásról szól csupán a 

könyvtári élet. 

•Mit jelent a hit az Ön számára? 

Egy naponként megvívott minőségbeli lelki harcot. 

Életszükségletet, életformát! Békességet, bizalmat 

a Mindenható jelenlétében! 

•Honnan származik? 

Bodrogközből származom pontosabban: 

Perbenyíkből. 

•Hova járt iskolába? 

Alapiskolába szülőfalumba  és Királyhelmecre 

jártam, itt folytattam a középiskolámat is. A 

gimnázium után Kassán kétéves könyvtárszakot 

végeztem. Hitoktatói tanulmányaimat Budapesten 

a Ráday- református teológia karán végeztem el, 

távúton. 

•Hány éve dolgozik az Ipariban? 

Huszadik éve lesz szeptemberben, hogy beléptem 

az Ipariba, előtte a kassai Bocatius János 

közkönyvtárban dolgoztam. 

•Mit szeret csinálni szabadidejében és miért? 

Szeretem hasznosan tölteni a szabadidőmet, és 

azzal foglalkozni, ami örömet jelent. Így olvasok, 

úszok, természetet járok, itt- ott egy jó filmet 

megnézek, vagy egy jó beszélgetés folytatok, és 

pótolom mindazt, amivel lemaradtam a hét 

folyamán. A miértre a válasz: hogy jó érzésem 

legyen mindabból, amit tettem. 

 

•Milyen típusú emberekkel szeret együtt dolgozni? 

Akik előtt lehet hangosan gondolkodni, együtt 

lehet ötletelni minden sértődöttség nélkül, és 

akikkel félszavakból értitek egymást 

•Köszönjük a beszélgetést, és további sok sikert 

kívánunk! 

/Juhász, Teper/ 
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Dedinky: Kelet-Szlovákiában a Szlovák 

Paradicsom Nemzeti Park területén található 

Dedinky falucska, a Dedinky-tó partján fekszik. A 

síterep az iskolai csoportok közkedvelt célpontja, 

mert terepei a sízés elsajátításához ideálisak. A 

falu közelében található a Dobsina-i jégbarlang. 

2019. január 21.-től-25.-ig a II.évfolyam egy 

csodálatos hetet tölthetett el a hóborított 

síparadicsomban.  

Hétfőn reggel elindultunk, úti célunk, Dedinky 

felé. Az autóbuszban fantasztikus hangulat 

uralkodott, és mikor megérkeztünk, szemet gyönyörködtető látvány fogadott bennünket: mindenütt 

hó, csodaszép táj, havas hegyoldalak, kisebb-nagyobb sípályák és a tiszta hegyi levegőt jóérzéssel 

szívtuk magunkba. Kis idő múlva elfoglaltuk a faházas, emeletes szállásunkat, amiben négyágyas 

szobák voltak. Délután már megkaptuk a síléceket és a cipőket és rövid bevezető-ismertető előadás 

után már meg is próbálhattuk síléccel, a kisdombról való lecsúszást. A síoktató elmagyarázta a síelés 

helyes módját, figyelmeztetett bennünket a veszélyekre és arra, hogy magunk és a többiek 

biztonságára is ügyelnünk kell.  

A síelést is, mint minden más sportot 

gyakorolni kell, de a bátrabbak már az első 

napon átmerészkedtek a meredekebb 

lejtőre, és nagy élmény volt lecsúszni a 

hosszabb-magasabb hegyoldalról, de persze 

előfordult egy-két esés is, de ez együtt jár a 

síelés örömével. Jól esett a meleg tea, amit 

sípályán kaptunk, és délután farkaséhesen 

tértünk vissza a szállásunkra. A svédasztalos 

reggelit, a finom ebédet és a várva várt vacsorát a szállásunktól nem messze lévő étteremben 

fogyasztottuk el. Napi négy órát síeltünk, de minden nap bátrabbnak éreztük magunkat. Szerda 

pihenő nap volt, akkor vonattal kirándulni mentünk a környékre.  

Csütörtök, a búcsúest sajnos elérkezett. Mi diákok készítettük a szórakoztató programot, amiben 

szerepeltünk is. Mindenki nagyon jól érezte magát, tanárok-diákok jól mulattak a műsorszámokon: 

volt kabaré, humoros jelenet, irodalom vers-magyarul, majd japánra lefordítva. Péntek délig a síelés 

szerelmesei még síeltek, kihasználták az utolsó órákat is, majd délben szomorúan megváltunk a 

sífelszerelésektől- leadtuk a síléceket, cipőket. Délután megérkezett az autóbusz, elfoglaltuk a 

helyünket és szép élményekkel gazdagodva, énekelve elindultunk Kassára. 

Nagyon jól összekovácsolódott a csapat a hét alatt, ez nem csak egy sí-tanfolyam volt, hanem egy 

csapatépítő tréning is, ahonnan mindenki jókedvűen, pozitívan feltöltődve tért haza, és sokáig 

fogjuk őrizni szívünkben a kedves emlékeket.  /Dargó Kristóf,Horbulák Máté  II.A / 
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2019 2. 8-án harmadik alkalommal került 

megrendezésre a KOLLÉGIUMI BÁL. 

A két konferanszié szeretettel üdvözölte Ing. 

Puzder Erzsébet, igazgatóhelyettes asszonyt és 

minden résztvevőt. Minden csoportból egy diák 

felkérte nevelőjét a nyitótáncra. A tavalyihoz 

képest elég szép számban jelentkeztek a diákok. A 

mi csoportunkból is a huszonnyolc diákból 

tizenhatan maradtak itt nagy örömmel erre az 

eseményre. Minden emeletről volt jelentkező, de 

az az érzésem, hogy ezen az éven a fiúk nagyobb 

számban vettek részt a lányokhoz képest, ami 

eddigi alkalmakkor fordított volt.  

Ing. Lučai Veronika és a Diákönkormányzat bravúrosan 

megszervezték az eseményt. Hangulatosan kidíszített 

asztalok, gyertyafényes vacsora és elismert DJ. Želinsky 

József játszotta a kedvenc slágereinket. Mindenki 

vásárolhatott tombola jegyet és nem voltak megvetni 

valók a díjak sem. Többek között az idei első díj egy Bosh 

márkájú kávéfőző volt, amelyet az első osztályos Tárczi 

Péter nyert meg.  

Nagyon jó volt a 

hangulat, 

igyekeztünk 

megtáncoltatni a 

nevelőket is. 

Lehetőségünk volt 

megnézni a 

kultúrműsort, ahol 

Hájek Viki és 

Mészáros Liza lépett fel. Alkalmunk volt meghallgatni a 

kollégium énekes pacsirtáit.  

Az én véleményem szerint nagyon jó volt a hangulat, amit 

az alábbi képek is alátámasztanak. A buli hajnali négykor 

ért véget.  

Előre örülök és várom a jövő évben is 

megszervezésre kerülő KOLLÉGIUMI BÁLT. 

/Mag Richárd/ 
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Gyüre Lajos emlékére 
Egy évvel ezelőtt halt meg, és ez évben lenne 87 éves iskolánk volt tanára. 

 

Ki is volt Gyüre Lajos? 
Ung-vidéken, Mokcsakerészen született 1931. március 20-án. 1947-

ben, Édbe került, ahol kovácstanoncnak, vagyis inasnak tanult. 

1955-ben nálunk, az Ipariban érettségizett („A tanárok minket 

kolléga úrnak szólítottak! Ilyesmit egyetlen más iskolában sem 

tapasztaltam. A tanárok egyéniségek voltak. Az egyéni fellépésük 

adta azt, hogy tisztelettel néztünk fel rájuk.”). Majd tanári oklevelet 

szerzett a pozsonyi Pedagógusi Főiskolán. 

 

Pályafutása: 
Karrierjét kazánkovácsként kezdte. Az első nagy kihívás akkor 

történt az életében, amikor választania kellett, hogy a gyár 

technikusaként kimegy-e Egyiptomba dolgozni, vagy inkább enged 

annak a vonzalmának, ami a pedagógiai pálya felé húzta. Az 

utóbbinak engedett. Alapító tagja volt a Magyar Főiskolások 

Művészegyüttesének és az Ifjú Szíveknek is. Itt kezdte el vonzani a 

költészet. 

 

Első versei 1955-ben jelentek meg az Új 

Ifjúságban és a Szabad Földművesben. Gyüre 

Lajos egyike lett a később Nyolcak néven 

ismertté vált költői csoportosulásnak, melynek 

tagjai sokat tettek a sematizmus ellen. 

Csoportosan 1958-ban a Fiatal szlovákiai magyar 

költők című antológiában léptek az olvasóik elé. 

Egy évtized múlva kiadta első önálló 

verseskötetét, melynek a Meditáció esőben címet 

kölcsönözte. Ekkor Bősön tanított, ahol 

megismerte későbbi feléségét is. Bős után 

Nagymegyerre került. 1967-ben visszakerült 

Kassára, ahol az Ipariban tanított polgári 

nevelést és testnevelést egy rövid ideig. („Rövid 

ideig tanítottam az Ipariban, de igen fontos 

szakasz volt az életemben. Itt voltak még a régi 

tanárok. Valójában a pedagógia tudományába ők 

vezettek be. Majdnem azt mondhatom: itt lettem 

emberré. Gondolkodó emberré.”).      

Az orosz megszállás alatt Béres Józseffel 

üzemeltetett egy rádióállomást Bodrogköz néven, 

melyet egy terepjáróról sugároztak, hogy az orosz 

katonák ne tudják bemérni. 1968-ban 

megszervezte az első magyar értelmiségi 

találkozót, ahol megfogalmazta a követelést, hogy 

a Csemadok ne csak kulturális szervezet legyen, 

hanem a felvidéki magyarok érdekvédelmi 

szervezete is. Ezután az Ipariban, majd 

nyugdíjazásáig a kassai magyar gimnáziumban 

oktatott magyar nyelvet és történelmet. Közben 

verseket, meséket, prózákat publikált. 1984-1990 

között művészeti és dramaturgiai vezetője volt a 

Thália Színháznak. Gyüre Lajos munkásságát, 

törekvéseit nagyra értékelte Magyarország is, 

hiszen 2012-ben a Magyar Érdemrend 

Lovagkeresztje kitüntetést adományozták neki. 

2018. február 15-én hunyt el.  

 

Művei: Üvegharangok (versek, 1975), A kutyaházi legények (mesék, 1998), Rózsa és Ibolya (3 

mesejáték, 2001), Pacsirta (versek, 2004), Maradék (2016), Majális (gyermekversek,1999). 

 

/Szerkesztette: Szűcs B., Jakub A./ 

(1931-2018) 
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MAGYAR NYELV ÉS IRODALOMHOZ 

KAPCSOLÓDÓ VERSENYEK 2019-BEN 

Iskolánk hagyományosan részt vesz a két legjelentősebb magyar nyelvhez kapcsolódó 

szlovákiai országos versenyen, a Szép Magyar Beszéden és a Tompa Mihály 

szavalóversenyen. 

2019. március 5 – én Kassán, 

a Szakkay József 

Szakközépiskolában 

rendezték meg a Szép 

Magyar Beszéd verseny 

kerületi fordulóját, melyen a 

nagykaposi, a királyhelmeci, a buzitai, 

a rozsnyói, a bodrogszerdahelyi, és a kassai 

diákok mérték össze tudásukat. A 

rendezvény főszervezője Ádám Anikó, a 

Márai Sándor Gimnázium, és Alapiskola 

magyartanára volt, aki hangsúlyozta a tiszta 

és félreérthetetlen beszéd fontosságát. 

A zsűri a versenyzők teljesítményének 

értékelésekor a szövegértés, szöveghűség, 

hangvétel, hangképzés, hangsúlyozás, 

természetes beszéd szempontjait vette 

figyelembe. Iskolánkat két diák képviselte a 

III. kategóriában: Máté Vivienn (I.C) és 

Vasík János László (II.C). Ők ezekből a 

szövegalkotási témákból választhattak: Ne 

csináld a fesztivált!, Mire jó a memoriter?, 

Nyári tábor vagy nyári munka, Sport az 

életem, Szükség van-e az emberre? 

Sikeresen képviselték iskolánkat, de sajnos 

az országos döntőbe nem sikerült tovább 

jutniuk.

A Tompa Mihály verseny járási 

fordulójára 2019. március 8-án került sor a 

Márai Stúdió színpadán. Iskolánkat 5 diák 

képviselte a megmérettetésen (Tóth János – 

I.A, Lőrincz Bence – I.C, Vasík János 

László – II.C, Rigó Richárd – II.C, Szászi 

Szindbád – III.A). Négyen 

verskategóriában, egy diák pedig 

prózakategóriában indult.  

Főleg kortárs magyar szerzők műveit 

szavalták. Négyen ezüst sávos minősítést 

szereztek, egy diák pedig bronz sávot 

kapott. A továbbjutás nem sikerült 

egyiküknek sem, de reméljük, hogy jövőre 

lesz diákunk a kerületi verseny is.  

Mind két verseny felkészítő pedagógusa: 

Rigó Gyula tanár úr volt. 

 

/Készítette: Bugis Krisztián, és Molnár Zoltán II.C/ 
  



Acéltoll – 2019. május 

 7 

 



Acéltoll – 2019. május 

 8 

 Tésztahíd 2019 Szolnok  

2019. március 27.-én a harmadszor megrendezett Szolumsz 

tésztahíd-építő versenyen vett részt az iskolánk néhány tanulója 

Ezen az éven is részt vett az iskolánk a 

Szolnokon megrendezésre kerülő tésztahíd 

versenyen, de ezt a versenyt egy 2 hetes 

hosszú munka előzte meg. Igaz, a mi 

iskolánk minden éven ott van a versenyen, 

de a diákok izgatottan láttak neki a 

kihívásnak. Az építő csapat tagjai a II.A 

osztály tanulói voltak, Válent Béla tanár úr 

felügyeletével és segítségével. A tésztahíd 

építésére 10 kg tészta állt rendelkezésükre a 

diákoknak. A versenyre való felkészülést 

tervezéssel kezdték, a diákok sok videót, 

képet megvizsgáltak, hogy mi lenne a legjobb 

konstrukció. Aztán arra jutottak, hogy 

boltíves küllővel összefogott hidat választják, 

és elkezdték a számításokat, mivel a híd csak 

maximálisan 1300 milliméter hosszú, 130 

milliméter széles, 600 milliméter magas, és 

1000 grammot nyomhatott, és 1000 

millimétert kellet áthidalnia. Majd elkezdték 

építeni, közben főleg a súlyát mérték, mert 

azt volt a legnehezebb betartani. Elkezdték 

hidat egyes darabjait összerakni. Kezdték a 

boltívvel, ami párszor eltört, de végül is 

sikerült összeállítani, és folytathatták az 

úgynevezett küllőkel. Jött az út, amivel 

megszenvedtek, de végül ez is sikerült. Már 

csak a verseny volt hátra, ahol a diákok 

nagyon vigyáztak a hídra, nehogy eltörjön. Elfoglalták a helyüket és izgatottan várták az 

időt, mikor vihetik mérésre, hol addig húzták, terhelték még el nem tört. Szolnokon az 

iskolánkat képviselte: Kočiš Tamás Bodor Levente és Takács Ádám.  

Ez éven sikerült az eddigi legjobb eredményt elérni a 3 év alatti 

részvétel alatt, mivel a híd 30,6 kg bírt ki ezzel az iskolánk a 

negyedik helyen végzett a 15 csapatból, ami kiváló eredmény. 

Hatalmas gratuláció a fiuknak!  

/Kočiš Tomáš, Kőrösi László/  
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Élménybeszámoló a Gedeon János Emlékkupa 

meghívásos országos gépiforgácsolóversenyről 

Iskolánk idén először vett részt a Gedeon János Emlékkupa meghívásos országos 

gépiforgácsoló-versenyen, amelyre 2019. április 3-4 került sor a Salgótarjáni Szakképzési 

Centrum STROMFELD AURÉL Szakgimnáziumában. 

Iskolánkat Filip Gergő és jómagam, Kaško József a II. A osztályból képviseltük osztályfőnökünk Ing. Válent 

Béla mérnök úr és pedagógus vezetésével. A háromnapos program egy egész életre szóló élménnyel és tapasztalattal 

gazdagított mindannyiunkat. Az első nap utazással telt. Estére megérkeztünk az iskolába, ahol szívélyesen finom 

vacsorával vártak ránk. Ezt követően megtekintettük az iskola tanműhelyét. Több magyarországi szakiskola 

képviseltette magát. A mi iskolánk képviselte a Felvidékről a külhoni magyarságot. Rengeteg figyelmességet kaptunk 

és kollégiumi elszállásolást a szervezőktől. A verseny napján gazdag programban volt részünk. Svédasztalos reggelivel 

fogadták a verseny résztvevőit. A verseny ünnepélyes megnyitására az Aulában került sor, majd elkezdődött 

a verseny egyének és iskolák között a legjobb helyezésért. Egységesen megadott műszaki rajz alapján kellett 

létrehozni kézi és gépi megmunkálás során adott pontosságú alkatrészt a tanműhelyben. 
 

A verseny két részből állt. 

Első feladatként lépcsőstengelyt kellet készíteni 

hagyományos esztergán (kúpesztergálás, menetfúrás, 

menetmetszés, négyszögreszelés, műveleti sorrend 

dokumentálása). 

 
Az iskola tanműhelyében más típusú gépek voltak, 

mint nálunk. A verseny végére teljesen 

összebarátkoztunk a többi résztvevővel. 

 

  

Második feladatként adott hengeres munkadarab 

alapján kellett alkatrészrajzot kézileg elkészíteni mért 

értékek alapján, mint pl. tűrés, érdesség, 

keménységmérés, alak és helyzetpontosság 

ellenőrzésével egyetemben. Háromszori mérés után 

átlagszámításra került sor, amely alapján 

meghatároztuk az alkatrész minőségét. 

 

 

Másnap került sor a verseny kiértékelésére, amelyet cégbemutatók előztek meg. 

A szakma jeles képviselői voltak ezen a rendezvényen jelen, ahol a modern technika jegyeivel és képviselőivel 

találkozhattunk és tarthattunk eszmecserét.     A versenyen sajnos dobogós helyezést nem sikerült elérnünk, azonban 

örültünk, hogy részt vehettünk ezen a versenyen. Az itt szerzett tapasztalatokat a következő években szeretnénk 

kamatoztatni. 

Az eredményhirdetést követően ebéd után boldogan indultunk hazafelé élményekkel feltöltődve. Sok ajándékot 

kaptunk ott, legbecsesebb számomra az aranymedál, az oklevél és a tolómérce. 

/Kaškó, Lénárt/ 
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Öt érdekesség Márairól: 

1. Lázadó diák volt, és már 

gyerekkorában elég erős volt a 

zsenitudata. 

2. A feleségét, Matzner Ilonát, azaz 

Lolát gyakorlatilag megszöktette. 

3. Amikor 1935-ben Thomas Mann 

Budapestre látogatott, Márai volt 

az egyik szerencsés, aki 

fogadhatta. 

4. Lolával 1947-ben örökbe fogadtak 

egy gyereket. 

5. Halála után a művei hatalmas 

sikereket értek el. 

A Magyar Költészet napja, - avagy Márai Sándor születésnapja 

Márai Sándor, világhírű magyar író 1900. április 11-én született a magyar költészet napján, 

ennek alkalmából az Ipari tanulói részt vettek Márai Sándor megemlékezésén, tiszteletüket 

leróva az író előtt. A megemlékezés végén koszorút helyeztek el diákjaink az író szobránál. 

A 4.C-s diákok megtekintették a 

Márai Sándor emlékkiállítást az 

újonnan felújított Márai Házban a 

Mészáros utca 35. szám alatti 

lakóházban. 

"A világot nem lehet "legyőzni". 

Ilyesmi nincsen. De el lehet 

viselni. És ez már csaknem 

győzelem." /Márai/ 

2019. január 22-én újra megnyitották a Márai Sándor emlék-kiállítást. 

A magyar kultúra napján egy hiánypótló, a világon egyedülálló kiállítás nyílt Kassán, melynek 

célkitűzése, hogy méltóképpen képviselje Márai Sándor emlékét az író életében központi 

szerepet betöltő városban. A család egykori lakásának nagyobb részét a magyar állam 

támogatásával a Csemadok Kassai Városi Választmánya vásárolta meg, majd újíttatta fel. 

/Vasík/ 
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Határontúliak Szlovákiában 
Áprilisban iskolánk 20 másodikos diákja részt vett egy putnoki iskola által rendezett 

kiránduláson. A program Határontúliak Szlovákiában címet viselte. 

A Kassáról vonattal mentünk Tornaljára, ahol már vártak minket a 

putnokiak. Busszal tettük meg a hátralevő utat. Az út kellemesen telt, 

zenét hallgattunk, ismerkedtünk a putnoki diákokkal. 

Először az utunk Aggtelekre vezetett. Egy vezető bemutatta a 

barlangot, mesélt a történetéről, hogyan alakult ki a barlang és a 

cseppkövek. Elvezettek minket arra a részre, ahol rendezvényeket 

szoktak tartani, pl: esküvőket, koncerteket. Ott zenei és fényi aláfestés 

alatt mutatták be a különböző cseppköveket, amelyek állatokra vagy 

esetleg más tárgyakra hasonlítottak. 

A szállásunk Gömörszőlősön volt, amely nyugodt, kicsi falu, volt ott 

egy tágas udvar, ahol a fiúk fociztak, íjásztak. Az este kellemesen telt, 

tüzet raktunk, körbeültük, vicceket meséltünk, beszélgettünk.  

Másnap reggel 7-kor már fent volt mindenki. Mire megreggeliztünk a 

busz a putnoki diákokkal együtt már ott várt minket a szállás előtt. 

Indultunk Imrikfalvára, a Szlovák Paradicsomba. Nem szokásos túra 

volt, mivel vizes sziklaszéleken járkáltunk, láncokba kellett 

fogódzkodni, meredek dombokon tapostunk, vízesések mellett 

másztunk létrákon. Senki nem volt ehhez hozzászokva, ezért hamar 

elfáradtunk, emiatt több pihenőt is kellett tartani. 

Szerdán a következő állomásunk Besztercebánya volt. Először a 

Kálváriához mentünk, a meredek domb tetején gyönyörű kilátás 

fogadott minket, az egész várost és környékét beláttuk. Ezután 

elsétáltunk a. Bánya múzeumhoz, ahol kiderült, hogy le fogunk menni 

a bányába. Kaptunk védőruhát, sisakot és lámpát. Nagyon érdekes és 

szórakoztató volt mindannyiunk számára, mivel még közülünk senki 

nem volt bányában. Igazán élmény dús kirándulásban volt részünk. 

Köszönjük vendéglátóinknak és tanárainknak is! /Hegedűs, Vajda/ 

 

2019. április 11-től 12-ig a putnoki Serényi Béla Mezőgazdasági Szakgimnázium és Szakközépiskola 
vendégünk volt a Határtalanul pályázat keretén belül, Kassa érdekességeit és iskolánkat nézték meg. 

 

„Nagyon tetszett a Kassán eltöltött 2 napunk. Miután elfoglaltuk a szállást megnéztük a várost és a város 
híres épületeit: múzeumot, templomot. Másnap megnéztük az iskolátokat, majd egy műsort adtunk elő 

a magyar kitelepítettekkel kapcsolatban.“ - Tenki Tibor 
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Az iskola ajtaja most bezárul, de mi mindig 
szívesen visszavárjuk őket. A ballagókra 

most egy ún. akadémiai hét vár, amikor is 
felkészülhetnek gőzerővel az érettségire. 

Sok sikert kívánunk nekik! 

Ballagás 
"Nemes önbizalom, de ne az önhittség,  
Rúgói lelkedet nagy célra feszítsék:  
Legnagyobb cél pedig, itt, e földi létben,  
Ember lenni mindég, minden körülményben."  
(Arany János) 

Mint minden éven idén is eljött a ballagás, 
ahol a negyedikesek fájó búcsút vesznek 
iskolánktól, diáktársainktól, tanárainktól.  

A ballagás szokásos módon zajlott, a 
családtagok és diákok ünnepélyes keretek között 
gratuláltak a sikeresen elért eredményekhez. 

A ballagás a végzősök számára egy ünnepi 
osztályfőnökivel kezdődött, a harmadikosok által 
kidíszített mozi és foci témájú osztályban, ami 
pompásan sikerült. Ezt követően egy utolsó 
csengetés hangzott fel, ami után a második 
emeletről leballagtak a tanáriba, ahol köszönetet 
mondhattak a tanároknak a négy éves megfeszített 
munkájukért. Az ünnepség a Thália színházban 
folytatódott, és sor került a Veres Angéla és Veres 
József emlékérmék átadására az évfolyam 
legjobbjainak, akik ez éven:  

- BALLA Anita (IV.C-OA) 
- BODOR Benjamin (IV.A) 

A köszönő beszédek után a negyedikesek 
átadták a harmadikosoknak az iskola zászlaját, 
mivel jövőre ők veszik át a helyüket.  

A ballagást igazán ünnepélyessé a közösen 
elénekelt Himnusz tette. 

IV.C (Osztályfőnök: Mgr. Szűcs Anita)  

IV.A (Osztályfőnök: Mgr. Nagyné Fülöp Dóra) 

/Készítette: Pallér Krisztína és Kateržábek Hajnalka/  

 
 

Felelős szerkesztő: Szűcs Anita, Szerkesztőség a II.A és II.C osztály  

Köszönet mindenkinek, aki részt vállalt a munkában! 
Továbbra is várjuk írásaitokat, kérdéseiteket, javaslataitokat, véleményeteket, rajzaitokat… 

akár személyesen vagy a fabera@ipari.sk címre. Ne felejtsd el, hogy a levél tárgya ACÉLTOLL legyen! 

mailto:fabera@ipari.sk

